Prayer items – Florin, local Romanian missionary

Ministry Updates and Prayer Requests

- A small group of Jewish Messianic believers meets every Shabbat morning in Bucharest for worship, prayer, Bible study, and fellowship over a shared meal. On every Friday evenings, they connect online for prayer and fellowship with members. Pray for their fellowships in the Lord and Jewish ministry.
- Pray for open hearts and doors to reach unbelievers in Romania, both Jews and non-Jews.
- Please lift up the regular meeting place in prayer, as they may need to find a new location by September.
- Pray for wisdom and strategy for Florin as he interacts with new people, some of whom are visiting Romania from Israel. Ask for the Holy Spirit's guidance on how to approach these Jews with anointed words and attitudes.
- Pray that Florin is granted extra time, strength, and unwavering faith to continue serving the Jewish community despite the challenges surrounding Peter's situation. Pray that the Lord will give him the resilience and grace to carry out his work during this difficult time.
- Pray for Florin to have clear discernment in prioritizing his responsibilities, to wisely and prayerfully balance his time between ministry and family, and to make the right decisions at the right time in both areas.

Family Updates and Prayer Requests

Pete

- Continued prayer for clarity and wisdom as they consult with various doctors, including a meeting with the chief
 of the oncology clinic.
- Thanksgiving that Pete feels strong and energetic.
- Prayer for guidance regarding his potential solo trip across Europe and his upcoming university studies in informatics.
- Thanksgiving for Peter's baptism on June 1st. Praise for his spiritual journey, alongside Priscilla and Andreas who were baptized last December.

Priscilla

Strength and focus as she completes exams and finishes her second year at Medical University.

Family

- Thanksgiving for Alina, Andreas, Mattay, and Ezra completing the school year.
- Prayer for continued energy as they help at new house this summer.
- Prayer for strength, provision and resource as preparations continue to complete work on the house and begin
 moving between mid to end of July.



宣教祈禱運動 - 歐洲

7/6/2025

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項

- 猶太彌賽亞信徒小組每週六的安息日早晨在Bucharest聚會,一同敬拜、禱告、研讀聖經,並共享愛筵團契。 每週五晚上,他們會在網上與城外的猶太彌賽亞信徒聚會,一同禱告與團契。為他們在主內的團契和猶太事 工禱告。
- 祈求神敞開福音的大門給在羅馬利亞的非信徒(猶太人和非猶太人)、並預備他們的心。
- 請為Florin教會有固定聚會的地點代禱,因為可能在九月之前需要尋找新的地方。
- 求神使Florin有著敏感的心對主帶領前來的新人,有些人從以色列來羅馬尼亞旅遊。並祈求聖靈給額外的智慧和策略,幫助他們與猶太人溝通時如何用神的話語和態度來接近他們。
- 請為Florin祈禱,求主賜給他額外的時間、力量和信心,使他在Pete的情況下,仍能繼續有力地服侍猶太人。願主賜給他身體和心靈的力量,幫助他度過這個艱難時刻。
- 求神賜Florin有清晰的辨別,能夠在眾多責任中正確地分辨選擇優先次序,並以智慧和禱告的心在事工與家庭之間取得平衡,並在兩個當中都能在適當的時候做出正確的決定。

家庭更新和祈禱事項

Pete Joshua

- 請繼續為Pete代禱,求主賜下智慧與清楚的引導,在與多位醫生的諮詢過程中,特別是在與腫瘤科主任會面的時候,能有從主而來的清楚的引導與決定。
- 感謝主,Pete目前身體狀況良好,充滿活力與精力。
- 為他可能獨自前往歐洲的計畫禱告,並求主引導他即將開始的大學IT學習。
- 感謝主,Pete已於6月1日受洗,讚美主他在靈命上的成長,也為去年12月受洗的Priscilla與Andreas感恩。

Priscilla

• 請為她完成第二學年醫學院的期末考試禱告,求主賜她力量與專注力。

家庭

- 感謝主, Alina、Andreas、Mattay和Ezra已順利完成本學年的學習。
- 請為他們在暑假期間幫助新家的裝修及搬屋禱告,求主賜下足夠的體力。
- 求主加倍所需的力量、資源與安排,讓他們能順利完成房屋的基本裝修,並能在七月中到月底間順利搬遷入住。

